
Referat 
Bestyrelsesmøde 
Dato: 5. juni 2022 

 
Mødet er kl.   10.00               Hos: Ebbe Ebbesen 

 
Indkaldte: Ebbe, Per, Hugo, Ida, 2 afbud fra supleanter 
   

Emne Referat 

1) konstituering 

Formand: Ebbe Ottesen 

Kasserer: Ida Hestbæk 

Sekretær: Anker Skriver 

2) overdragelse 

Ida gennemgik de forskellige opgaver der skulle tages hånd 

om og af hvem. 

Formanden: sørger for mad og drikkelse til fælles arr.  Har 

kontakt til kommunen, vedr. affald. Andre opgaver kommer 

efterhånden. 

Kassereren: Betaling af regninger, rykke for penge, 

administrerer medlemmer etc. 

Sekretær: Møde indkaldelser, referater, nyhedsbreve etc. 

Per, får ansvar for drop boks og it efter Roland. 

3) Diget 

Første fase af projektet er færdigt. Opstart igen efter 

sommeren. Skal der tinglysning til? Jesper vil gerne hjælpe 

med overdragelsen vedr. Kappel, meget god ide. 

 

4) Affaldssortering 

Ebbe Fortsætter sine bestræbelser på at få en ordning med 

Kommunen 

 

5) Betalinger til diget, 

status. 

Næste opkrævning til 

diget 

 

2 medlemmer har dags dato ikke betalt.  

Betaling af rate 2 til 1.januear 2023. 14,000kr 

6) Græsslåning af diget Ida har indgået aftale vedr. dette. 

7) Matrikel 15e ved 

Hættemågevej 

Bestyrelsen har bruget en del tid og ressourcer på sagen. 

Den nye bestyrelse må videre på det. 

8) Hjemmesiden 
Ida sender os mail adresse til Roland hvor vi skal sende 

vellignende foto samt navn og adresse, 

9) Veje og stier Græsslåning på disse? Vedligehold af vejene. 

10) Badebroer 
Børge kender en massse fonde som normalt giver tilskud 

f.eks til badebroer. Undersøges nærmere. 



Nyt bro udvalg? 

11)  Evt. 
Næste teams møde de. 22 juni kl. 17.00 Ida har udsendt 

møde indkaldelsen. 

 


